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پیش بینی یک فعال سیاسی:
لاریجانی و روحانی ائتلاف نمی کنند

فعال سیاســی نزدیک به علی لاریجانی پیــش بینی کرد: با وضعیت کنونی 
ائتلافی بین آقای لاریجانی و آقای روحانی انجام نمی شود.

به گزارش نامه نیوز، آرایش سیاســی انتخابات مجلس هنوز مشخص نیست. 
برخی معتقدند از هم اکنون نتیجه رقابت سیاســی پیش رو مشــخص است اما 
برخی دیگر چنین باوری ندارند و منتظر رقم خوردن یک نتیجه غافلگیرکننده 

هستند.
عزت الله یوسفیان ملا، درباره قابل پیش بینی بودن نتیجه انتخابات مجلس 
گفت: هیچ پیش بینی از الان نمی توان داشت. تا زمانی که ترکیب تأییدصلاحیت 
شــدگان اعلام نشود، آرایش صحنه انتخابات مشخص نخواهد شد. هر کس نیز 

امروز صحبتی کند حدس و گمانی بیش نیست.
وی افزود: از فرمایشات رهبر معظم انقلاب و مواضع شورای نگهبان تعبیر بر 
این اســت که انتخاباتی آرام، مناسب و خوبی در پیش است بنابراین پیش بینی 
نمی شود که یک اتفاق عجیب و غریبی بیفتد. هر زمان ترکیب نامزدهای حاضر 

در صحنه مشخص شود عرصه رقابت داغ می شود.
این فعال سیاسی درباره ائتلاف جریان علی لاریجانی با جریان حسن روحانی 
یادآور شــد: چنین ائتلافی بعید اســت، البته باز هم مولفه تعیین کننده همان 
شرایط رد و تأیید صلاحیت است. با این وجود معتقدم خیلی بعید است که آقای 
لاریجانی و آقای روحانی ائتلافی داشته باشند چون چنین شرایطی وجود ندارد.

یوسفیان افزود: شاید به لحاظ آقای لاریجانی و آقای روحانی یک فرد را تأیید 
یا حمایت کنند اما این حالت عام و کلان پیدا نخواهد کرد چون زمینه و شرایط 
برای ائتلاف اصلا آماده نیســت؛ مگر آنکه در زمان اعلام تأیید صلاحیت ها یک 
اتفاقاتی بیفتد که همه راغب شوند و به میدان بیایند ولی به هیچ وجه با وضعیت 

کنونی ائتلافی بین آقای لاریجانی و آقای روحانی انجام نمی شود.

ویژه

یک نماینده پیشین مجلس شورای اسلامی:

می نوشتند نماینده کر و لال می خواهیم؛ لااقل شرکت نمی کردیم

نماینده مهاباد در مجلس:

لایحه حجاب و عفاف به صلاح وحدت کشور نیست

تقابــل جبهه پایداری بــا طیف های دیگر 
اصولگرایان در حال اوج گیری اســت. از سوی 
دیگر دو طرف نقاط ضعف یکدیگر را به چالش 
می کشــند. یکی از پاشنه آشیل های پایداری، 
ثروت صــادق محصولی اســت، ثروتی که اما 
و اگرهای بســیاری درباره آن مطرح اســت و 
دبیرکل پایداری تاکنون شفاف سازی دقیقی 

درباره آن نداشته است.
به گزارش انتخاب، منصور حقیقت پور، فعال 
سیاسی اصولگرا، درباره برخی اظهارات مبنی 
بر موتور محرکه ای به نام ثروت محصولی در 
جبهه پایداری گفت: ثروت محصولی در جبهه 
پایداری موثر است، اما همه چیز نیست. آنچه 
باعث شــکل گیری جبهه پایداری است، اولا 
ســرمایه و ثروت محصولی نیست، بلکه مدار 

فکری و زاویه تفکری اســت که این ها به اسم 
انقلابی گری گرفته انــد. این ها به مرور از آن 
پارادایم های اصلی و اساســی انقلاب اسلامی 
که حاصل اندیشه ی امام و توسعه ی آن توسط 
شهید بهشتی و شهید مطهری است دور شده 

اند. 
وی افزود: زمانیکه این افراد متشکل شدند، 
برای زیرســاخت رفتار سیاســی نیاز به پول 
داشــتند که در این مســیر هم ثروت شخص 
آقای محصولی می تواند موثر باشد، هم چنگی 
که این هــا به ثروت نظام جمهوری اســلامی 
ایران از مسیر های ویژه خواری و رانت خواری 

زده اند تاثیرگذار بوده است. 
حقیقت نژاد ادامه داد: یکی از نمونه ها بحث 
سوآپ نفت اســت. وقتی من استاندار اردبیل 

بودم و محصولی وزیر کشــور، او به من خیلی 
فشــار می آورد که این پرونده را جمع کنم؛ به 
موقع خواهم گفت چه کســانی در این پرونده 

بودند.
وی در ادامه اشاره کرد: محصولی آدمی بود 
که خالص ســازی را در ارومیــه راه انداخت و 
باعث انزوای شهیدان بزرگ ما مهدی و حمید 
باکری شــد. وقتی ایشــان به تهران آمد، به 
دلایلــی که دلایل آن را نیــز به موقع خواهم 
گفت در یــک خانه ۷۰ متری در سلســبیل 

مستاجر می شود. 
پس از این دوره، ســوآپ یک رانت خیلی 
بزرگی بود که باعث ثروتمند شــدن محصولی 
شد. وی در انتقاد از سخنگوی جبهه پایداری 
گفــت: به کســی که مــو ندارد به تمســخر 

می گویند زلفعلی، به کســی هم که تقوا ندارد 
می گویند متقی فر، حــالا این آقای متقی فر 

باید بگوید ثروت اش را از کجا آورده است.
استاندار اســبق اردبیل در رابطه با ادعای 
برج سازی محصولی بیان کرد: من می خواهم 
بدانــم تعداد برج هایی که از رانت شــهرداری 
تهران توسط محصولی در جماران و کامرانیه 
و فرمانیه ســاخته شــد چقدر بود و آیا وجوه 
قانونــی آن را داده اند یا خیر؟ تراکم را چگونه 
اســتفاده کردند؟ اگر این آمــار را ندهند من 
نشان می دهم. سرنوشت آدم هایی که صاحب 
آن اراضی بودند و راضی به فروش نبودند چه 
شــد؟ اگر پیدا کردن این اسامی مشکل است 
ما در آرشــیو داریم. باید تکلیــف این برج ها 
مشخص شــود، خصوصا برجی که مشرف بر 

دریاچه چیتگر است.
حقیقت پور درباره حضــور نیرو های جبهه 
پایداری در نقاط حســاس اقتصــادی اظهار 
داشــت: در دولت جدید، آدم هــای این ها در 
کدام پتروشیمی ها و مراکز تولید ثروت حضور 
دارنــد؟ لازم نیســت یک فــرد صاحب یک 
منصبی باشــد تا پول دربیاورد. فقط کافیست 
که یک پتروشــیمی محصول را به آدم این ها 
بدهد تا بفروشند. اگر اسم این کار رانت نیست 

پس چیست؟
وی تاکیــد کــرد: پس محصولــی از کجا 
می آورد و ســالانه به ۴ هــزار نفر کارت هدیه 
می دهد. این پولشویی نیست که به اسم خیریه 
بــه آدم ها پول بدهند؟ بعــد بگویند ما درآمد 
نداریــم. ایرادی هم ندارد ما اســامی آدم های 
این ها را که در پتروشــیمی ها هســتند اعلام 

می کنیم. 
حقیقت پور با اشــاره به سخنگوی جبهه 
پایداری که او را ملیجک خوانده بود، هشــدار 
داد: اگــر این آدم ســاده لــوح تندخو مجدد 
مصاحبه کند من اسامی این افراد را می گویم.

این فعال سیاسی در رابطه با ابهامات مالی 
جبهه پایــداری گفت: من به روســای جبهه 
پایداری توصیــه می کنم او را از اتوبوس پیاده 
کنند. او یک آدم ساده لوح است که با رانت بالا 
آمده و قابلیت لازم را برای حرکت یک جریان 
سیاسی ندارد. این آدم نه قابلیت فکری دارد، 

نه توان درست و حسابی دارد. 
این نماینده ســابق مجلس تاکید کرد: من 
یک سوال دیگر از جبهه پایداری دارم که شما 
با این همه وسعت جریانی، دفترتان کجاست؟ 
شما مدعی هستید که همه جا نیرو دارید، اما 
دفترتان کجاست؟ حساب بانکی تان را هم باید 
به مردم معرفی کنید کــه ورودی و خروجی 
جبهه پایداری چقدر است. اگر این افراد دوباره 
حرف های عجیــب بزنند و مصاحبه کنند من 
صحبت می کنم. حقیقت پور خاطرنشان کرد: 
خالص ســازی همان روشــی است که مجید 
شــریف واقفی را حذف کرد و در بعد از بعد از 
انقلاب هم خالص سازی از حلقه ارومیه شروع 
شد و شــهید مهدی باکری و حمید باکری با 
تیغ خالص ســازی به حاشیه رفتند. امروز هم 
هر آدم عاقلی در کشــور باشد با خالص سازی 

کنار گذاشته می شود.

یک نماینده پیشین مجلس شورای اسلامی 
گفت: در شــرایط هیات اجرایــی و این دولت 
می نوشــتند ما نماینده کر و لال می خواهیم 

لااقل ما شرکت نمی کردیم.
به گزارش ایلنــا، هدایت الله خادمی، درباره 
رد صلاحیتش  از ســوی هیات هــای اجرایی 
گفت: نخســتین بار است چنین وضعیت بدی 
را می بینیم، یعنی وضعیت استثنایی را مشاهده 
کرده ام. حداقل من در ۲ الی ۳ دوره از انتخابات 
شــرکت کردم ولی چنین چیزی را تا حالا نه 
خودم دیده ام، نه مطالعه کرده ام و نه از کســی 
شنیده ام، معمولا هیات های اجرایی تا این حد 

ورود نمی کردند.
وی خاطرنشــان کرد: هیات های اجرایی را 
فرماندارها تعیین می کنند؛ آن هم بر اســاس 
سفارشات دوستان ، کسانی را به عنوان نماینده 
مردمی انتخــاب می کنند کــه در بین آن ها 
ساعت ســاز، مغازه دار و غیره وجــود دارد. این 
افراد هم هیچ گونه مســئولیتی ندارند. افراد در 
هیات هــای اجرایی هر ۴ ســال یکبار انتخاب 
می شــوند، یعنی در طول زندگی شان احتمالاً 
یکبار چنین شانســی به آن ها داده می شود و 
آن ها هم احیاناً و خدایی ناکرده هرچه دلشان 
می خواهــد می توانند در این یــک دوره  انجام 
دهنــد. خادمی گفــت: تا قبــل از این دولت، 
هیات هــای اجرایــی آنقدر اختیار نداشــتند، 
اســتعلامات را می گرفتند به شــورای نگهبان 
می دادند، هیات های اجرایی بیشتر کارشان این 
بود که هنگام برگزاری انتخابات افرادی را بالای 
صندوق ها بگذارند و تیمی تشــکیل دهند که 

رأی ها را به کمک فرمانداری بشمارند.
وی یادآور شد: این دوره فردی که مثل من 
آزاده و جانباز هســتم و ۲ دوره توسط شورای 
نگهبان تایید صلاحیت شده ام، سازنده خمپاره 
و کاشــف نفت در خزر هســتم، رد شدم. ما با 
دوستانمان نفت را در آب های عمیق خزر کشف 
کرده ایم. ۷ سال فقط مدیرعامل شرکت حفاری 
بوده ام. ۲۰سال عضو هیات مدیره شرکت های 
نفتــی و حفاری بودم؛ بــه خاطر نطقی که در 
مجلس دهم در رابطه با نفت و میادین مشترک 
فاز یازده پارس جنوبی داشــتم که آن هم جزو 
وظایفم بود چراکه نایب رئیس کمیسیون انرژی 
بودم، بابت آن مــن را رد کردند. اصلا این ها ) 
هیات های اجرایی( نه می دانند نفت چیســت. 
نه می دانند میدان نفتی چیست، این ها  تفاوت 

میدان نفتی  با میدان تره بار را نمی دانند!
وی افــزود: آیــا نماینده باید لال باشــد؟ 
خب در شــرایط هیات اجرایــی و این دولت 
می نوشــتند ما نماینده کر و لال می خواهیم 
لااقل ما شــرکت نمی کردیــم. این افتضاحی 
اســت که صورت گرفته اســت. گرچه شورای 
نگهبان این  افتضاحی که هیات های اجرایی به 
بارآورده اند را اصلاح می کند، منتهی متاسفانه 
شــاید یک حالت مافیایی هم باشد که عده ای 
بخواهند فرصت را از بعضی ها بگیرند؛ چراکه به 
جز تهران در شهرستان های دیگر حتی کلان 
شهرها کسانی که کاندیدا می شوند حداقل به 
خانه هــای مردم می رونــد و صحبت می کنند 
تیم های خودشــان را تشــکیل می دهند و در 
صحنه هســتند، گرچه انتخابات شروع نشده 

است اما کارهایی را انجام می دهند که مغایرت 
با انتخابات نداشته باشد و خلاف موضوع نباشد، 

اما به این شکل این فرصت را از ما گرفته اند.
وی ادامه داد: با این روند، مطمئن باشــید 
حداقل در منطقه ای که من هســتم مشارکت 
بسیار کاهش پیدا می کند. مردم یک مقداری 
دلگرم شــده بودند و فکر کردند افراد مختلفی 
وجــود دارند، حداقل آنهایی به صحنه آمده اند 
که پاکدست هســتند و نشان داده اند که برای 
مردم می خواهند، کار کنند نه برای جیب شان 
و قرار نیست هنگامی که نماینده شدند، بروند 
از شــهرداری و فولاد قرارداد برای دایی و عمه  
و خاله شان بگیرند. یک ضربه اساسی زده اند و 
حتــی ما اگر بعد هم تایید شــویم به هر حال 

ضربه را زدند.
این نماینده مجلس دهم مدعی شــد: اگر 
ما هم تایید شویم این هیات اجرایی نمی تواند 
انتخاب برگــزار کند. این هیات های اجرایی به 
چــه اطمینانی می خواهند رأی هــا را بخواند؟ 
یا به نفع دیگران نخوانــد؟ این هیات اجرایی 
چگونه می خواهد به صورت عادلانه صندوق ها 
را کنتــرل کند و بچیند و نفرات را بالای ســر 
صندوق ها بگــذارد؟ این هیات اجرایی که من 
دیده ام نه شایستگی این کار را دارند نه از نظر 
عدالت آدم هایی هســتند که بتوانند عدالت را 
برقرار کنند و نه بی طرف هستند. هیات اجرایی 
که تشکیل شده اســت خودشان لیدر بعضی 
از کاندیــدای فعلی و به خصوص بخشــی از 
نمایندگان دوره یازدهم هستند و این نتیجه اش 

مشخص است!

وی گفت: این ســازوکارهایی که دیگران را 
رد کنند و فرصت را از آنها بگیرند به ضرر نظام، 
مردم و کشور اســت و بر ضد فرمایشات مقام 
معظم رهبری اســت که انتظار دارند مشارکت 

بیشتر باشد و مردم در صحنه باشد.
خادمی تاکید کرد: مشــکل این اســت در 
این دوره رحمی به خود اصولگراها نمی کنند، 
یک زمانی بحث داشتیم شاید اصلاح طلب ها و 
مستقلین باشند. یک تعدادی تایید می شدند 
یک تعدادشــان رد می شدند، الان اصولگرایان 
پاکدست و سالم که هیچ چیز را برای خودشان 

نمی خواهند را هم رد می کنند.
وی یادآور شد: جالب این است که من یک 
اصولگرا هستم اما دوبار در دولت اصلاحات من 
تایید صلاحیت شــدم. من در دولت اصلاحات 
بیشترین نطق ها را علیه شان داشتم که به دلیل 
چپ یا راست بودن نبود، من وظیفه داشتم به 

عنوان یک نماینده درباره میادین مشــترک و 
نفت از وزرا ســوال کنم جالب اســت آنها من 
را تایید کردند، امــا در این دولت اصولگرا من 
اصولگرا بابــت نطقم در رابطه بــا وزیر دولت 
اصلاحات رد شدم! یعنی یک نماینده نمی تواند 
از وزیر طرح ســوال بپرسد؟ بهتر است همان 
موقع یک زیپ بر دهان کاندیدا بزنند و بعد به 

مجلس بفرستند.
وی ادامــه داد: در آن نطق من در رابطه با 
بــدی نظام نگفته ام همیــن آقایانی که معلوم 
نیســت برای کجا هستند و هدفشان چیست؟ 
)گرچه می دانیم هدفشان چیست و روزی هم 
خواهم گفت( متاسفانه کاری کردند انتخابات 
مانند یک تجارت و بیزنس شــود. انگار شــهر 
خلوت و هیچ کس به هیچ کس نیست، بالاخره 
یا به این نتیجه رسیده اند در کشور هر کسی هر 

کاری دلش بخواهد می تواند انجام دهد.

روز شــنبه سخنگوی شــورای نگهبان از 
برگشــت لایحه عفاف و حجــاب به مجلس 
شورای اسلامی خبر داد. ایرادات به این لایحه 
به فاصله ای کوتاه رســانه ای شد و مشخص 
شــد لایحه ۷۰ ماده ای با حجــم انبوهی از 
ایرادات قانونی، شرعی، اصل هفتادوپنجی و... 

روبرو شده است.
نکته قابــل تامل آنجا بود که از ۱۴۲ ایراد 
گرفته شده به این لایحه، ۲۳ مورد مربوط به 
غلط های املایی این لایحه بود که با کنایه ها و 
نقدهایی از سوی چهره ها و طیف های مختلف 

سیاسی روبرو شد.
جــلال  خبرآنلایــن،  گــزارش  بــه 
محمــودزاده، نماینده مردم مهاباد در مجلس 
می گوید؛»تصویــب لایحه عفــاف و حجاب 
نــه تنها در حــال حاضر بلکــه در هر زمانی 
به مصلحت نظام و کشــور نیست.« در ادامه 

گفت وگوی جلال محمودزاده را می خوانید:
اخیر  روزهای  طی  محمودزاده!  آقای 
ایرادات زیاد شــورای نگهبان به لایحه 
عفاف و حجاب محل بحث شــده است، 
به لایحه  نگهبان  ایراداتی که شــورای 
عفاف و حجــاب گرفته بود، تاچه اندازه 
جدی است و ممکن اســت تغییری در 

ماهیت لایحه ایجاد کند؟
ایرادات متعددی نسبت  شــورای نگهبان 
بــه لایحه عفاف و حجــاب گرفته که به نظر 
بنده ایرادات واقعی هستند چرا که این لایحه 
واقعاً مشکلات فراوانی دارد یکی از دلایل این 
است که لایحه مذکور براساس ماده ۸۵ مورد 
بررســی قرار گرفت یعنی به کمیسیون ویژه 
رفت و از دســترس نمایندگان مجلس خارج 
شد و عده محدودی به لایحه عفاف و حجاب 

رأی دادند.

حتی برخی ایرادات مرتبط با اشکالات 
املایی در ایــن لایحه بوده که در فضای 
شده  برانگیز  حاشیه  رسانه ای  و  مجازی 

است.
لایحه عفاف و حجاب ایرادات ویرایشــی، 
نگارشی و قانونی و حتی شرعی دارد. این در 
حالی اســت که قانون باید به صورت شفاف و 
بدون ایراد نوشته شود، به این صورت که هر 
کســی قانون را بخواند برداشت یکسان از آن 
داشــته باشد، لذا قانون نباید به نحوی نوشته 
شــود که هر کسی یک برداشــت متفاوت از 

قانون داشته باشد.
در مجموع ایرادات مطرح شــده شــورای 
نگهبان به لایحه عفاف و حجاب وارد اســت 
و امیدوار هستم مجلس ضمن این که لایحه 
مذکور را بررســی می کند این مسئله بسیار 
مهم را به دســتگاه های فرهنگی نظیر وزارت 
فرهنگ و ارشــاد اســلامی واگــذار کند و از 

برخورد چکشی خودداری کند.
فردی که حجاب کاملی ندارد وارد مغازه ای 
می شود آیا این درست است که آن مغازه یک 
ماه پلمپ شــود؟ این یعنی مــا آن فرد را به 
جای فردی که خطا کرده، مجازات می کنیم، 

لذا این اقدام کاملًا خلاف شرع است. 
تصویب  که  اعتقادنــد  این  بر  برخی 
انتخابات  این لایحه در آســتانه  نهایی 
می تواند اثر منفی بر میزان مشــارکت 

بگذارد و فعلا قرار نیســت نهایی شود، 
نگاه شــما جدی  از  احتمال چقدر  این 

است؟
به نظر بنــده به مصلحت نیســت که در 
شرایط انتخاباتی بحث لایحه عفاف و حجاب 
مطرح شود چراکه بحث حجاب بحث فرهنگی 
محسوب می شود که برای پرداختن به آن نیاز 
بــه زمان داریم و با زور نمی شــود آن را حل 

کرد.
لذا قضیه حجــاب را باید بــه ارگان های 
فرهنگی و وزارتخانه های مرتبط سپرد. به نظر 
بنده این برخوردها در مــورد حجاب چه در 
زمان انتخابات و چــه قبل از آن به مصلحت 
نظام نیســت چراکه مــردم را رو در روی هم 
قرار داده، جامعه را چند قطبی کرده است، از 
این رو لایحه عفاف و حجاب به صلاح وحدت 
کشور نیست. بنابراین نیاز است که مجلس بر 
روی این بحث تجدیدنظر کند و لایحه عفاف 
و حجاب را به دســتگاه های فرهنگی بسپارد 
که به صورت امر فرهنگی آن را دنبال کنند و 
از حضــور حجاب بان ها و تعدادی که در مترو 

جلوی مردم را می گیرند، جلوگیری شود.
البته وزیر کشــور هم علی رغم اینکه انکار 
می کرد حجاب بان ها نیروهای ما نیســتند و 
خودجوش و مردمی هستند معلوم شد به این 
ترتیب نیست و مشخص شد به حجاب بان ها 

مأموریت داده شده است. 

در مجموع لایحه عفــاف و حجاب به نفع 
مردم نیســت و انتظــار می رود بــا توجه به 
ایراداتی که شــورای نگهبان از لایحه مذکور 
گرفتــه، ورود پیدا کند و پیگیــری آن را به 

دستگاه های فرهنگی محول کند.
این موضوعات چقدر اعتماد عمومی را 

خدشه دار می کند؟
موضوعاتــی که ارتباط مســتقیم با عموم 
مردم و سرنوشــت آنهــا دارد را نمی شــود 
محرمانه ابلاغ کرد، مورد دیگر اینکه چند روز 
پیش وزیر کشور می گفت اطلاعی از عملکرد 
حجاب بان ها نداریم امــا قضیه نامه محرمانه 
ثابت کرد که این افراد از طرف وزارت کشــور 
مأموریت دارند و این بحث خوبی نبود چراکه 
در افــکار عمومــی به دولت رئیســی و خود 

وزارت کشور آسیب وارد شد.
ابلاغ مســئله مهمی که به سرنوشت همه 
مردم مرتبط است را نمی شود گفت محرمانه 
است، مردم محرم ما هستند و باید در جریان 

همه امور قرار بگیرند.
همچنیــن حق آزادی نشــر اطلاعات که 
پیــش از ایــن در مجلس تصویب شــده نیز 
در راســتای احقــاق حقوق مردم اســت که 
در جریان امور کشــور قــرار بگیرند، بنابراین 
محرمانه کردن مســائلی که در کشور اتفاق 
می افتد و بر سرنوشت همه مردم ارتباط دارد، 

امر پسندیده ای نیست.

افشاگری منصور حقیقت پور درباره صادق محصولی

»سواپ« رانت خیلی بزرگی بود که باعث ثروتمند شدن محصولی شد

رد تقاضای فرجام خواهی متهمان 
پرونده شرکت ریگان خودرو

تقاضای فرجام خواهی متهمان پرونده شرکت ریگان خودرو نسبت به دادنامه 
صادره از شعبه ۱۵ دادگاه کیفری یک استان تهران در دیوان عالی کشور رد شد.

بــه گزارش خبرگزاری برنا؛  تقاضای فرجام خواهی متهمان پرونده شــرکت 
ریگان خودرو نســبت به دادنامه صادره از شــعبه ۱۵ دادگاه کیفری یک استان 

تهران در دیوان عالی کشور رد شد.
شعبه دیوان عالی کشــور اعلام نمود: با توجه به گزارش مفصل و تحقیقات 
لازمه از سوی بازپرس و صدور کیفرخواست با در نظرگرفتن گزارش کارشناسان 
محترم مبنی بــر اینکه متهمان پرونده فرجام خواهان بــا وصف عجز از ایفای 
تعهــدات قبلی که فروش نموده و قادر بر ایفای آن نبودند مجدداً اقدام به پیش 
فروش نموده اند و هم چنین تعداد پیش فروش بیش از مجوز صادره بوده است، 

رای صادره مطابق قانون و مقررات صادر شده است.
دیوان عالی کشور مستنداً به بند الف از ماده ۴69 قانون آیین دادرسی کیفری 
ضمن رد فرجام خواهی فرجام خواهان، رأی صادره را ابرام نمود و در مورد یکی از 
متهمان با توجه به لایحه و مدارک ارائه شده مستنداً به بند ۲ قسمت ب از ماده 
۴69 قانون آیین دادرسی کیفری ضمن نقض دادنامه، پرونده را جهت رسیدگی 

مجدد به دادگاه رسیدگی کننده اعاده نمود.

حاجی بابایی:
افزایش حقوق سال آینده مطابق با تورم باشد

رئیس کمیسیون تلفیق لایحه بودجه سال ۱۴۰۳ گفت: میزان افزایش حقوق 
کارمندان دولت و بازنشســتگان در سال آینده باید مطابق با تورم و عدالت محور 

باشد.
حمیدرضا حاجی بابایی با اشاره به لایحه بودجه سال ۱۴۰۳ که قرار است در 
روزهای آینده تقدیم مجلس شود، اظهار کرد: نارضایتی از میزان افزایش حقوق 
وجود دارد مبنی بر این که مطابق تورم نیست و در آن عدالت رعایت نشده است 
لــذا انتظار می رفت که دولت میزان افزایش حقوق را مبتنی بر عدالت محوری و 

حداقل نزدیک به تورم تعیین می کرد.
وی اضافه کرد: دولت ها قانون برنامه ششــم توســعه دربــاره افزایش حقوق 
کارکنان مبتنی بر میزان تورم را اجرا نکردند ما برای این که این مشکل در آینده 
تکرار نشود در برنامه هفتم توسعه تصویب کردیم که افزایش حقوق بازنشستگان 
به میزان 9۰ درصد حقوق شاغلان هم تراز باشد. در واقع به سمت متناسب سازی 

حقوق رفتیم.
رئیــس کمیســیون تلفیق لایحه بودجه ســال ۱۴۰۳ اظهار کــرد: باید در 
تعیین میزان افزایش حقوق کارکنان و بازنشســتگان در ســال آینده دو مولفه 

عدالت محوری و تطابق با تورم رعایت شود.

حدادعادل: 
بانوان را جزء سیاهی لشکر تجمعات 

و راهپیمایی ها نمی خواهیم
رئیس شــورای ائتلاف نیروهای انقلاب گفت: ما بانوان را جزء سیاهی لشکر 
تجمعات و راهپیمایی ها نمی خواهیم. نیمی از جامعه ما از بانوان هســتند و در 
دانشــگاه ها و مدارس و دیگر بخش های جامعــه زنان نقش های مهمی بر عهده 
دارند. امسال وظیفه سیاسی مهمتر از انتخابات نداریم و هر نتیجه ای از انتخابات 

حاصل شود با همین شور و شوق کار را ادامه می دهیم.
به گزارش ایســنا، غلامعلی حداد عادل در همایش ۵۰۰ نفری ستاد شورای 
ائتلاف نیروهای انقلاب با اشاره به در پیش رو بودن انتخابات مجلس، گفت: ما در 
عین حال که توجه تام به مجلس داریم توجه مان را از موضوعات و مشکلات دیگر 
جامعه برنمی داریم. باید بدانیم این انقلاب، مردمی بود و از شرق و غرب تبعیت 
نکرد.  رئیس شورای ائتلاف نیروهای انقلاب افزود: دشمنان مطلبی را مدنظر قرار 
می دهند و برای آن سناریو می چینند، حالا به نظر شما در کشوری که با چنین 

مسائلی روبرو است نیروهای انقلاب نباید آماده باشند و فکری کنند؟ 
حدادعادل یادآور شد: در امر موفقیت های دولت، همین حل تنش های آبی که 
در گذشته وجود داشت و یکی از برنامه های دولت بود را دیدیم که با چه سرعتی 

سامان گرفت. کار بسیار مهمی که سال ها مغفول مانده بود.
حدادعادل تاکید کرد: ما بانوان را جزء سیاهی لشکر تجمعات و راهپیمایی ها 
نمی خواهیم. نیمی از جامعه ما از بانوان هستند و در دانشگاه ها و مدارس و دیگر 
بخش های جامعه زنان نقش های مهمی بر عهده دارند. امســال وظیفه سیاسی 
مهمتر از انتخابات نداریم و هر نتیجه ای از انتخابات حاصل شود با همین شور و 
شــوق کار را ادامه می دهیم. رئیس شورای ائتلاف نیروهای انقلاب تصریح کرد: 
بعضی فکرشــان این اســت برای خدمت به انقلاب هیچ جایی به غیر از مجلس 
وجود ندارد، باید گفت هزاران سنگر برای خدمت به مردم وجود دارد اما بعضی ها 

فکر می کنند فقط باید به مجلس بروند. 

عدلیه

مجلس

احزاب

آگهی دعوت شرکت نیروآوران هرمز شرکت سهامي خاص به شماره 

ثبت ۵۰۸۴ و شناسه ملي ۱۰۸۰۰۰۷۸۸۰۰  
بدین وسیله از کلیه سهامداران شرکت دعوت به عمل می آید تا در جلسه مجمع عمومی 
فوق العاده شــرکت که در تاریخ 1402/09/21 راس ساعت 09:00 به نشانی: استان هرمزگان، 
شهرســتان بندرعباس، بخش مرکزی، شهر بندرعباس، گلشهر شمالی، خیابان بنیاد شهید، 
کوچه گوهران ۲۰، پلاک ۰، ساختمان نیلوفر، طبقه دوم، واحد 25 کدپستی 7915316966 

تشکیل می گردد حضور بهم رسانند.
دستور جلسه:

تغییر تعداد اعضای هیات مدیره 

آگهی دعوت شرکت نیرو آوران هرمز شرکت سهامي خاص به شماره 
ثبت ۵۰۸۴ و شناسه ملي ۱۰۸۰۰۰۷۸۸۰۰  

بدین وسیله از کلیه سهامداران شرکت دعوت به عمل می آید تا در جلسه مجمع عمومی عادی 
به طور فوق العاده شــرکت که در تاریخ 1402/09/21 راس ساعت 10:00 به نشانی استان هرمزگان، 
شهرســتان بندرعباس، بخش مرکزی، شهر بندرعباس، گلشهر شمالی، خیابان بنیاد شهید، کوچه 
گوهران ۲۰، پلاک ۰، ســاختمان نیلوفر، طبقه دوم، واحد 25 کد پستی 7915316966 تشکیل 

می گردد حضور بهم رسانند.
دستور جلسه

انتخاب اعضای هیات مدیره
انتخاب بازرسین

انتخاب روزنامه کثیرالانتشار

هیات مدیره

هیات مدیره


